
62 0 سیاسی  3دوشنبه 23 بهمن   1402- 2 شعبان  1445 - 12  فوریه 2024 - سال بیست  و سوم - شماره  2

مصطفی کواکبیــان دبیرکل حزب مردم ســالاری با حضور در 
برنامــه جهان آرا شــبکه افق به تفصیل در مــورد نحوه تحقق 

مشارکت حداکثری مردم سخن گفت. 
وی در برنامه جهان آرا شــبکه افق بــا موضوع »تاملی در باب 
مولفه های مشــارکت مردمی در انتخابات« در پاســخ به اولین 
پرســش مجری در رابطه با خروجی فعالیت احزاب در ســپهر 

سیاسی کشور اظهار داشت:
قصه احــزاب خیلی پر غصه اســت. مشــکلاتی درون احزاب 
داریم، مشکلاتی هم در فرهنگ سیاسی مان داریم و همچنین 
مشکلاتی هم از سمت دست اندرکاران داریم که خیلی تسهیل 
نمی کننــد فعالیت احــزاب را، مثلا همیــن انتخابات پیش رو 
بزرگترین ضربه را به احزاب زده. پنجم مرداد سال جاری قانون 
تصویب شد و گفتند هر کسی تا شانزدهم مرداد ثبت نام نکند 
دیگر مهلت ندارد. احزاب نمی توانســتند تصمیم بگیرند، وقتی 
قانون تصویب می شود، مراحلی دارد، به شورای نگهبان می رود 
بعد مجمع تشــخیص مصلحت نظام نظــر می دهد و بعد ابلاغ 
رسمی می شود به وزارت کشــور و بعد ستاد انتخابات تشکیل 
می شود، همه این ها در 11 روز انجام شده و بعد هم گفتند هر 

کسی ثبت نام نکرد دیگر مهلتی ندارد. 

وی در پاســخ به ســوال مجری مبنی بر اینکه آیا این 11 روز 
زمان کمی است گفت: نمی شود در 

11 روز تصمیم گرفت، در شورای 
مرکــزی، دفتر سیاســی، هیات 
اجرایی باید ببینید چه کســانی 
ثبــت نــام کنند و چه کســانی 
ثبت نام نکنند و این شــد که ما 
این ضربــه را از مجلس یازدهم 

خوردیم. 
اصل عــزم برای اینکــه ما وارد 
انتخابات بشــویم مهم است، نه 
اینکه هفــت ماه قبل از انتخابات 
احــزاب  شــود.  تصمیم گیــری 
اصلاحات  جبهــه  و  اصلاح طلب 

اصلا تصمیم گیری نکرده بودیم. مراکز اســتعلامی هم چهار تا 
بودند که در این قانون شد پنج مرکز و تمامی کارهایی که قبلا 
به نحوی به نام شورای نگهبان تمام می شد، کاری کردند که در 

قانون در همان مرحله اولیه آن کارها انجام شده باشد.
مــا درباره آن پنج مرکز اســتعلامی بحثی نداریــم و باید هم 

وظایفشــان را انجام بدهنــد و اینها را ما قبــول داریم، اتفاقا 
می گوییــم اگر کســی در این پنج 
مرکــز پرونــده اش ســفید بــود 
مشکلی نداشــته باشد و بتواند در 
روند انتخابات قرار بگیرد. ما واقعا 
غافلگیر شــدیم، در دیداری که با 
آقای رئیســی داشتیم و همچنین 
در جلســه با وزیر کشــور و خانه 
احــزاب پیشــنهاد کردیم در یک 
طــرح دو یا ســه فوریتی تصویب 
کنند که کسانی که نتوانستند ثبت 
نام کنند، فرصت ثبت نام داشــته 
و  عجولانه  تصمیم گیری  باشــند. 
شتابزده بود، من بدبین نیستم اما 
برخی معتقدند آن جریانی که می خواهند مشــارکت مردم کم 
باشــد و به دهانشان مزه کرده، این کارها را می کنند. کواکبیان 
در ادامه به ســوال مجری مبنی بــر اینکه آیا این موضوع روی 
مشارکت موثر بوده اســت یا نه گفت: حتما در مشارکت تاثیر 
دارد، باید احزاب وارد شوند و رقابت ایجاد شود، البته فقط بحث 

این قانون نیست، در رابطه با مشارکت مردم واقعا یک پازلیست 
که قطعات مختلفی دارد و افزایش یا کاهش مشــارکت را رقم 
می زنــد، به نظرم هیچ رقابت حزبــی وجود ندارد هر چند بین 
اصولگرایان رقابت و بعضا دعوا هست، من شنیدم امشب جلسه 
دارند که از بین هزار نفر گزینش کنند از کاندیداهای اصولگرای 
تهــران. مجموعه اصلاح طلبان در کل کشــور به چهل نفر هم 

نمی رسد افراد تایید صلاحیت شده ای که شاخص باشند.
دبیرکل حزب مردم سالاری در پاسخ به سوال مجری مبنی بر 
اینکه برخی افراد وارد مجلس می شــوند و بعد معلوم می شود 
مربوط به چه جریانی اســت کــه در مجلس دهم همین اتفاق 

افتاد، نظر شما چیست؟ گفت:
شــما بحث را از احزاب شــروع کردید، ایــن بزرگترین ضربه 

اســت که ما اینطور داریم انتخابات 
برگزار می کنیم که 180 کرســی 
توســط طایفه و عشــیره و قبیله 
تعیین می شود، من معتقدم نظام 
انتخاباتی ما باید نظام حزبی شود، 
در دنیا مرســوم است که رئیس 
حــزب اکثریــت بطور خــودکار 
می شــود رئیس دولت و سپس با 
احــزاب دیگر ائتلاف می کند ولی 
ما در ایران برعکس عمل می کنیم 
و اول ائتلاف می کنیم تا انتخابات 

برگزار شــود، البته این الزاماتی دارد مثــلا احزاب باید بتوانند 
براساس اصل 27 قانون اساسی تجمع داشته باشند، اجتماعات 
قانونی شــکل بدهند ولی صادقانه بگویم ما چندین بار جلسه 
داشتیم و رسما درخواســت داده ایم برای تجمعات اما موافقت 

نشد.
ایشــان در پاســخ به اینکه آیا مســئولیت تجمعات را هم می 
پذیریــد؟ گفت: بله، طبق قانون کــه می گوید باید برنامه ریزی 
شود، شعارها و سخنرانان مشخص باشد و از طرفی وزارت کشور 
بایــد امنیتش را تامین کند، ضوابطی را احزاب باید قبول کنند 
و ضوابطی را هم وزارت کشور قبول کند، اتفاقا در مجلس دهم 
به ما گفتند بیش از 20 نقطه در تهران مشخص کرده ایم برای 
تجمعات مردمی، ما گفتیم خب این رســما اعلام شود ولی بعد 
گفتند شاک )شــورای امنیت کشور( بحث دیگری دارد، اخیرا 
هــم گفتند دولت لایحه ای را به مجلس برده اســت ولی هنوز 
اتفاقی نیفتاده است.باید به احزاب میدان بدهیم، بنده موسس 
خانه احزاب بوده ام و چندین دوره عضو هیات اصلی و شــورای 
مرکــزی بوده ام والان هم در خانه احزاب مســئولیت دارم، اما 
بحث این اســت که در طول این مدت چون نمی گذارند حزب 
واقعی شــکل بگیرد، ما خانه احزاب درست می کنیم، در هیچ 

جای دنیا خانه احزاب وجود ندارد. 
باید به حزب واقعی میدان بدهیم، قطعا انتخابات رونق می گیرد 

و نظام سیاسی ما دقیق تر پیش می رود.
در تهران همیشــه لیســت ها رای آورده اند، حداقل از مجلس 
ششــم به بعد همیشه لیســت ها رای آورده اند، لیست ها را هم 
احزاب یا گروه ها معرفی کرده اند، ولی ندیده ایم کسی به مجلس 
برود و به حزبش پاسخگو باشد یا آن حزب در قبال آن نماینده 
به مردم پاســخگو باشــد، مثلا نماینده در مجلس خلاف مرام 

حزب عمل می کند. 
اشکال این اســت که شــما فکر می کنید لیست حزبی است، 

لیست حزبی نداشته ایم، لیست جبهه ای، جریانی و فراکسیونی 
داشــته ایم، موقع انتخابات همدیگر را می بینند و با لابی من ها 
وارد لیست می شــوند و بعد خداحافظ، دولت ها هم همینطور 
هســتند، آقای رئیسی را چقدر احزاب اصولگرا حمایت کردند، 
هیچ جایی هســت که بگویــد من حزبی هســتم؟ می گویند 
وابسته به هیچ حزب و جریانی نیستم. نمایندگان هم همینند، 
می گویند مــا خودمان رای آوردیم. بپذیریم که احزاب شــب 
انتخاباتی هســتند، حزب باید از یک ســال قبل بداند که چه 
تعدادی را دارد و به رای مردم بگذارد و بعد لیســت را براساس 
رای اعضای حزب معرفی کند منتها وقتی احزاب آمادگی ندارند 

چه باید کرد؟
شــورای محترم نگهبان اجازه نمی دهد من از یک ســال قبل 
لیســت تنظیــم کنــم و بایــد از 
فیلتــر عبور کنند، همیشــه هم 
اصولگرایــان خــوب و خــوش و 
خــرم از فیلترهــا می گذرند ولی 
اصلاح طلب هــا هیچ وقــت امید 
ندارند که لیستشان به خوشی از 

فیلتر بگذرد.
من واقعا معتقدم که مسئله تعداد 
نفرات نیست، من به وزیر کشور در 
وزارت کشــور گفتم شما خودتان 
گفتید یک ســوم داوطلبان را ما 
وقت نداشــتیم بررسی کنیم و لذا همه آنها عدم احراز خوردند 
پس حق الناس چه می شود؟ ایشــان گفتند منظور ما از عدم 
احراز این بوده که بعدا وقت دارند که تایید شــوند. این خلاف 
عدالت است که یک اصولگرا خیالش راحت باشد که تایید شده 
اســت ولی یک اصلاح طلب تنش باید تا شب انتخابات بلرزد و 
وضعیتش معلوم نباشــد. من اتفاقا این دوره اسم ننوشتم، داریم 
افرادی که با ترس و لرز باید تصمیم گیری کنند، افرادی را داریم 
که صد در صد رای آوری خوبی دارند ولی هنوز تکلیفش مشخص 
نیست ولی افرادی داریم که می دانیم اصلا رای ندارد ولی از قبل 
ستادش را هم تشکیل داده و روستا به روستا می چرخد و جلسات 
دارد اما آن که رای آوری دارد هنوز تکلیفش نا مشــخص اســت، 
حالا که دیر شــده برای طرح دو فوریتی ســه فوریتی، ولی یک 
خواهشی  از شــورای نگهبان می توان داشت، ببینید فرمایشات 
رهبری یا برای این اســت که همینجوری یک فرمایشی داشته 
باشند؛ یک شخصی در خانه احزاب گفت رهبری می فرمایند، ولی 
ما لیست مطلوبمان باید رای بیاورد، خب این یعنی چی؟ رهبری 
که می فرمایند انتخابات پرشور و حداکثری یا اینکه می فرمایند 
انتخابات علاوه بر اینکه تکلیف است حق مردم هم هست، واقعا 
عمل نمی شــود. من نمی دانم این فرمایشــاتی که ایشان دارد و 
عمل نمی شود آیا کسی نباید به کسانی که عمل نمی کنند تذکر 
بدهد؟ حرف رهبری باید فصل الخطاب باشد ولی حرف رهبری را 
هم گوش نمی دهند، این یک سیکل معیوب هست در مجلس و 
البته در ریاست جمهوری هم همین است، بنده کاندیدای جبهه 
اصلاحات بودم، با قانون شــورای نگهبان جزو آن سی و چند تا 
پرونده بودم ولی یک دفعه گفتند از جبهه اصلاحات کسی نیست 
ولی از جریان مقابل هر کسی آمد تایید صلاحیت شد. این نحوه 
نظارت و تایید صلاحیت هــا تا زمانیکه وجود دارد ما نمی توانیم 

بگوییم یک انتخابات رقابتی به معنای کامل داریم. 
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دبیرکل حزب مردم  سالاری در برنامه جهان آرا شبکه افق:

مشارکتحداکثریباانتخاباتغیررقابتیومجلسبیخاصیتشکلنمیگیرد

 

ایران  اسلامی  جمهوری  کشتیرانی  گروه  مدیرعامل 
با اشاره به بازنگری ســند راهبردی گروه مطابق با 
ابلاغیه مقام معظم رهبری در توســعه دریامحور، از 
عقد قرارداد ســاخت 1۰ فروند شناور با سازندگان 
داخلی خبر داد و گفت: مجموعا ده فروند شــناور 
داخلی به مبلغ کل ۸۶ میلیون دلار به ســازندگان 

داخلی سفارش داده شده است.

به گزارش روابط عمومی گروه کشتیرانی جمهوری اسلامی 
ایران، محمدرضا مدرس خیابانی با تشریح کارنامه یکساله 
گروه کشتیرانی جمهوری اســلامی ایران در آستانه چهل 
و پنجمین ســالگرد پیــروزی انقلاب اســلامی ایران، به 
ظرفیتســازی های اخیر گروه کشتیرانی جمهوری اسلامی 
ایران در راستای توسعه دریامحور خبر داد و گفت: با ابلاغ 
سند توسعه دریامحور از ســوی رهبر معظم انقلاب، گروه 
کشتیرانی جمهوری اسلامی ایران بار مسئولیت جدیدی را 
به دوش خود احساس می کند و فعالیت  های آن، وارد مرحله 
جدیدی شده است. وی افزود: همانطور که در بازدید اخیر 
ایشــان از نمایشگاه توانمندی های داخلی در حسینیه امام 
خمینی)ره( توضیحاتی ارائه گردید، ناوگان ملی کشتیرانی 
جمهوری اســلامی ایران، برنامه های توســعهای مطابق با 
فرمایشــات ایشان در سنوات گذشــته را تدوین کرده و با 
ابلاغیه توســعه دریامحور ظرف ماه های گذشــته، در حال 

بازنگری سند راهبردی گروه کشتیرانی است. 
خروج کامل دریانوردان خارجی

از ناوگان کشتیرانی ایران
وی با اشاره به اجرای فرامین مقام معظم رهبری درخصوص 

اتــکاء به توان نیرو های داخلی، بــه ارائه آماری درخصوص 
کاهش تعداد دریانوردان ناوگان کشــتیرانی از ســال ۹8 
تاکنون پرداخت و افزود: در ســال ۹8 تعــداد ۶70 نفر از 
دریانوردان ناوگان را نیروی انسانی خارجی تشکیل می داد، 
اما در یک فاصله ۵ ســاله این تعداد تقریبا به صفر رسیده 
اســت.  مدرس خیابانی از جذب بیش از 2000 نفر نیروی 
متخصص دریایی طی ۴ ســال گذشته و انجام آموزش  های 
تخصصــی مرتبط با حوزه های فنــی و بازرگانی خبر داد و 
اظهار داشــت: همچنین ۳20 دانشــجو نیز هم اکنون به 
صورت بورســیه در حال تحصیل می باشــند که به صورت 
همزمان، آموزش  های نظامی و مهارتی حوزه دریانوردی را 

در نوشهر و بوشهر فرا می گیرند. 
عقد قرارداد ساخت 1۰ فروند شناور

با سازندگانی داخلی
مدیرعامل گروه کشــتیرانی جمهوری اسلامی ایران از عقد 
قرارداد ســاخت کشتی با سازندگان داخلی مطابق با برنامه 
کشتیرانی برای استفاده حداکثری از توان داخلی خبر داد 
و گفــت: مجموعاً ده فروند شــناور داخلی به مبلغ کل 8۶ 

میلیون دلار به سازندگان داخلی سفارش داده شده است.
وی افزود: بر این اســاس چهار فروند از این کشــتی  ها در 
صنایع کشــتی  ســازی صدرا نکا و ۶ فروند دیگر به صنایع 
کشــتی  ســازی اروندان سفارش داده شــده، ضمن اینکه 
مذاکرات جهت عقد قرارداد ساخت چهار فروند کشتی دیگر 
به ارزش تقریبی 7۵ میلیون دلار نیز در حال جریان است. 
مدرس خیابانی، جوان ســازی ناوگان را یکی از برنامه های 
جدی گروه کشــتیرانی در سنوات پیش رو دانست و گفت: 
جوان ســازی 1۵ فروند از کشــتی  های ناوگان کشتیرانی 
دریای خــزر در حین تعمیرات ادواری بــا تعویض حدود 

1000 تن ورق و ســازه کشــتی، خرید ۶۶ هــزار کانتینر 
بــا ارزش تقریبــی 1۶۶ میلیون دلار و حل مشــکلات و 
پاسخگویی به نیاز بسیاری از واردکنندگان و صادرکنندگان 
در کمبود کانتینر در کشور و نیز تامین تجهیزات را از دیگر 
اقدامات گروه کشتیرانی جمهوری اسلامی ایران در راستای 

توسعه ساخت داخل دانست. 
وی افزود: در حال حاضر بیش از 80 درصد کل نیازمندی  های 
ناوگان کشتیرانی جمهوری اسلامی ایران در زمینه سوخت، 
ملزومات، نیروی انسانی، بیمه، کلاس شناور ها و تعمیرات از 
داخل کشور تامین می شود که از خروج سالانه بیش از ۳00 

میلیون دلار ارز از کشور جلوگیری کرده است. 
مدیرعامل گروه کشتیرانی جمهوری اسلامی ایران، تامین 

کم  ســنگین  ســوخت 
ســولفور، همکاری با 2۳ 
شــرکت دانش بنیان در 
زمینه های تولید قطعات، 
سوخت  تولید  تعمیرات، 
نیز خرید  و  کم  ســولفور 
واگن در  ۴88 دســتگاه 
راســتای توسعه حمل و 
نقل ریلی از داخل کشور 
اقدامات  از جمله دیگــر 

گــروه در راســتای حمایت از تولیدات داخلــی و عمل به 
فرامین مقام معظم رهبری بوده است. 

توسعه سواحل مکران در دستور کار
مدرس خیابانی در ادامه سخنان خود، به اقدامات توسعه ای 
در بندر چابهار اشاره و تصریح کرد: برقراری مکانیزم حمل 
یکســره و منظم کشــتیرانی، حمل بار کانتینری و تدوین 
برنامــه مدون بلندمدت کانتینــری از بنادر چین و هند به 
مقاصد بنادر ایرانی به ویژه بنــدر چابهار از جمله اقدامات 
گروه کشتیرانی در ســال گذشته بوده که در عین حال، با 
ایجاد مرکز لجستیکی در بندر چابهار با هدف ارائه خدمات 
ترمینــال داری، تخلیه و بارگیری با مســاحت ۵.۵ هکتار 
تلاش شده تا اقدامات توسعه ای در این حوزه افزایش یابد؛ 
به نحوی که تخلیه و بارگیری 17 هزار کانتینر در ده ماهه 

سال 1۴02 صورت گرفته است. 
انتقال یک ماهه کانتینر از هند به مسکو 

در قالب کریدور شمال- جنوب
مدرس خیابانی به عملیاتی شدن کریدور شمال- جنوب در 
یکســال گذشته خبر داد و گفت: کریدور شمال- جنوب از 
نظر مسافت و زمان تا ۴0 درصد کوتاهتر و به لحاظ هزینه 
تا ۳0 درصد ارزانتر اســت؛ ضمن اینکــه کانتینر صاحبان 
کالا از هند به مقصد مســکو یک ماهه صورت می گیرد، در 
حالیکه همین اقدام از طریق دریای بالتیک، حدود ۴۵ روز 

زمان لازم دارد. 
مدیرعامــل گــروه کشــتیرانی جمهوری اســلامی ایران 
خاطرنشــان کــرد: در ده ماهه ســال 1۴02، حدود 108 

هــزار تی ای یو و یک میلیون و ۴00 هزار تنُ کالا در قالب 
کریدور های شمال- جنوب و شرق- غرب حمل شده است. 
وی از تدوین سند توسعه مشترک با کشور های خارجی در 
حوزه کریدور شمال- جنوب خبر داد و گفت: توسعه چابهار، 
توسعه حمل و نقل ترکیبی و توسعه ناوگان دریای خزر در 
این حوزه قرار می گیرد، ضمن اینکه اســتفاده حداکثری از 
یارد های مختلف شمال کشور جهت انجام تعمیرات شناور ها 

در دستور کار قرار دارد. 
بازنگری سند راهبردی 

براساس ابلاغیه توسعه دریامحور
مــدرس خیابانی از تدوین ســند راهبردی ۵ ســاله گروه 
کشــتیرانی جمهوری اســلامی ایران خبر داد و گفت: این 
ســند به صورت پویا بوده و 
سالانه بازنگری می شود. وی 
در بخش دیگری از سخنان 
خود به موضوع نهایی شدن 
بنادر  از  یکی  سهامداری در 
روسیه اشــاره کرد و گفت: 
منظم  خطــوط  برقــراری 
نامه منعقد  با تفاهم  مطابق 
شــده با ســازمان توســعه 
بین  تجــارت  نیز  و  تجارت 
بنادر شمالی ایران و بنادر روسیه، قزاقستان و آذربایجان نیز 
از جمله اقدامات برای توسعه تجارت با روسیه و کشور های 
حاشیه دریای خزر است.  مدرس خیابانی به افزایش سرمایه 
گروه کشتیرانی جمهوری اســلامی ایران در سال گذشته 
اشاره و تامین ســرمایه مورد نیاز جهت اجرای برنامه های 
توســعه ای را مورد تاکید قــرار داد و گفت: روز های پایانی 
سال گذشــته فرصتی بود که گروه کشــتیرانی جمهوری 
اسلامی ایران پس از گذراندن سالی پربار در دو عرصه تناژ 
حمل و نقلی و درآمدی دســت به کار تشکیل جلسه مجمع 

فوق العاده زد تا طی آن افزایش سرمایه دهد. 

ورود 1۵۰ دستگاه کامیون به ناوگان ملکی 
حمل بار زمینی

مــدرس خیابانــی در بخش دیگــری از ســخنان خود به 
ایجاد شــرکت حمل و نقل جاده ای بهارران اشــاره کرد و 
گفت: این شــرکت به منظور توســعه حمل بار زمینی در 
قالب کریدور شــمال- جنوب راه  اندازی شــده و به تازگی، 
1۵0 دســتگاه کامیــون از ســازندگان داخلــی خریداری 
 و بــه متقاضیــان واگــذار کرده تــا زنجیــره حمل و نقل
 DOOR TO DOOR  در گروه کشتیرانی وارد مرحله 
تازه ای شود؛ ضمن اینکه تا پایان سال آینده توسعه حمل و 
نقل جاده ای یکی از دستورکار های گروه کشتیرانی  مي  باشد. 
وی افزود: نکته قابل تامل اینجاســت که راه اندازی شرکت 
حمل و نقل جاده ای این امکان را به گروه کشتیرانی می دهد 
که تا زمان احداث راه آهــن چابهار-زاهدان خدمات خود را 
در بنــدر چابهار بیش از پیش توســعه دهد و صاحبان کالا 
را برای بهره گیری از فرصت های تنها بندر اقیانوســی کشور 

ترغیب نماید. 
راه اندازی خطوط منظم کشتیرانی

مدرس خیابانی گفت: گروه کشــتیرانی جمهوری اسلامی 
ایران طی دو ســال اخیر چندین خط منظم کشتیرانی به 
بنادر منطقه از جمله بنادر کشــور های حاشیه دریای خزر 
و همچنیــن بنادر چین و هند دائر کرده اســت؛ اما در این 
میان خط منظم کانتینری به ونزوئلا دستاوردی مهم قلمداد 
می شود که همزمان با سفر رئیس جمهور محترم کشورمان 
به این کشور برقرار شده و خط منظم کشتیرانی به آفریقا نیز 
به همین روش و در زمان سفر رئیس جمهور به کشور های 
شــمال و شرق آفریقا کار خود را آغاز کرد.  مدیرعامل گروه 
کشتیرانی جمهوری اسلامی ایران خاطرنشان کرد: طی سال 
جاری کشتیرانی جمهوری اسلامی ایران رتبه 22 را در میان 
صد شرکت برتر کشــور به خود اختصاص داده و به عنوان 
یکی از چهار شرکت پیشرو کشور شناخته شد و رتبه نخست 

در میان شرکت های حمل و نقلی را نیز کماکان حفظ کرد. 

حرکت در مسیر روشن توسعه از سوی ناوگان ملی کشتیرانی جمهوری اسلامی ایران

عقدقراردادساخت۱۰فروندشناورباسازندگانداخلی

در حال حاضر بیــش از ۸۰ درصد کل نیازمندی  های 
ایران در زمینه  ناوگان کشتیرانی جمهوری اسلامی 
ســوخت، ملزومات، نیروی انســانی، بیمه، کلاس 
شناور ها و تعمیرات از داخل کشور تامین می شود که 
از خروج سالانه بیش از ۳۰۰ میلیون دلار ارز از کشور 

جلوگیری کرده است

من به وزیر کشــور در وزارت کشــور گفتم شما 
خودتان گفتید یک ســوم داوطلبــان را ما وقت 
نداشتیم بررســی کنیم و لذا همه آنها عدم احراز 
خوردند، پس حق الناس چه می شود؟ ایشان گفتند 
منظور ما از عدم احراز این بوده که بعدا وقت دارند 
که تایید شــوند. این خلاف عدالت است که یک 
اصولگرا خیالش راحت باشد که تایید شده است 
ولی یک اصلاح طلب تنش باید تا شــب انتخابات 

بلرزد و وضعیتش معلوم نباشد

بنده موسس خانه احزاب بوده ام و چندین دوره عضو 
هیات اصلی و شورای مرکزی بوده ام و الان هم در خانه 
احزاب مسئولیت دارم، اما بحث این است که در طول 
این مدت چون نمی گذارند حزب واقعی شکل بگیرد، 
ما خانه احزاب درســت می کنیم، در هیچ جای دنیا 
خانه احزاب وجود ندارد. باید به حزب واقعی میدان 
بدهیم، قطعا انتخابات رونق می گیرد و نظام سیاسی ما 

دقیق تر پیش می رود


